



家長工作坊 Parent Workshop

書伴我行兒童啟蒙老師訓練 (以粵語進行) **(Full 滿額)**

Bring Me A Book's First Teachers Training (conducted in Cantonese)

日期 Date : 26.7.2011 (二 Tue)
時間 Time : 6:30 - 8:30 pm
名額 Quota : 30 位家長
30 Parents
地點 Venue : 香港中央圖書館地下 2 號活動室
Activity Room 2, G/F, Hong Kong Central Library

參加辦法 Admission:

免費入場，須電話留座。請於活動開始前兩星期致電公共圖書館 2921 2660 留座。

Free admission. Telephone reservation is required. Please call Hong Kong Public Libraries Hotline 2921 2660 for seat reservation two weeks before the activity.

辦公時間 office hour: 8:45am – 6:00pm (星期一至五 Mon-Fri)

閱讀·家·樂趣：透過親子共讀提升幼兒讀寫能力 (以粵語進行)

Love, Laughter and Learning – Enhancing Storytime with Early Literacy Skills (conducted in Cantonese)

日期 Date : 31.7.2011 (日 Sun)
時間 Time : 2:30 - 4:30 pm
名額 Quota : 30 位家長
30 Parents
地點 Venue : 香港中央圖書館 2 樓兒童活動室
Children Activity Room, 2/F, Hong Kong Central Library

參加辦法 Admission:

入場券於 **2011 年 7 月 16 日 (星期六) 上午 10 時** 在香港中央圖書館一樓資訊服務櫃台 (即鄰近升降機等候處) 開始派發，名額 30 人，每人限取 1 張，先到先得，額滿即止。

Admission tickets for the workshop are available at 10:00 a.m. on **16 July 2011 (Saturday)** at Information Service Counter on 1/F of the Hong Kong Central Library. The session admits 30 persons. Each person may obtain one ticket only. First come, first served.

查詢電話 Enquiries : 2921 0385

All the above activities are tie-in activities of Summer Reading Month 2011, organized by Hong Kong Public Libraries and in association with Bring Me A Book Hong Kong



兒童工作坊 Children Workshop

講故事、演話劇：活學活用英語工作坊 (以英語進行) **(Full 滿額)**

Lights, camera...books! Exploring English through reading and drama (conducted in English)

日期 Date : 26.7.2011 (二 Tue)
時間 Time : 10:00am - 12:00 noon
名額 Quota : 30 位 6-9 歲小朋友
30 Children aged 6 to 9
地點 Venue : 香港中央圖書館 2 樓兒童活動室
Children Activity Room, 2/F, Hong Kong Central Library

文字與圖像的力量：活化英語工作坊 (以英語進行) **(Full 滿額)**

A creative approach to improve English through art and stories (conducted in English)

日期 Date : 29.7.2011 (五 Fri)
時間 Time : 10:00am - 12:00 noon
名額 Quota : 30 位 6-9 歲小朋友
30 Children aged 6 to 9
地點 Venue : 香港中央圖書館地下 1 號活動室
Activity Room 1, G/F, Hong Kong Central Library

細讀有趣詩歌：提升英語工作坊 (以英語進行) **(Full 滿額)**

Exploring English through fun and crazy poems (conducted in English)

日期 Date : 27.7.2011 (三 Wed)
時間 Time : 10:00am - 12:00 noon
名額 Quota : 30 位 9-12 歲小朋友
30 Children aged 9 to 12
地點 Venue : 香港中央圖書館地下 1 號活動室
Activity Room 1, G/F, Hong Kong Central Library

參加辦法 Admission:

所有工作坊均以英語進行，免費入場，須電話留座。請於活動開始前兩星期致電公共圖書館 2921 2660 留座。

All workshops are conducted in English. Free admission. Telephone reservation is required.

Please call Hong Kong Public Libraries Hotline 2921 2660 for seat reservation two weeks before the activity.

辦公時間 office hour: 8:45am – 6:00pm (星期一至五 Mon-Fri)

All the above activities are tie-in activities of Summer Reading Month 2011, organized by Hong Kong Public Libraries and in association with Bring Me A Book Hong Kong